
Protokół nr 1/2023/24 z zebrania Rady Rodziców 
Szkoły Podstawowej nr 271 im. 11 Listopada w Warszawie 

 
W dniu 20.09.2023 r. odbyło się zebranie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 271 im. 11 Listopada 
w Warszawie. Uczestniczyli w nim: 
- delegaci klas  
- Marek Hampel (Dyrektor) 
W przedmiotowym zebraniu były reprezentowane klasy: 1b, 1c, 1a, 2a, 2b, 2c, 3c, 3d, 4a, 4b, 4c, 5a, 5b, 5c, 

6a, 6b, 6c, 7a, 7b, 7c, 8a i 8b 

 

Program zebrania: 

 

1. Omówienie wydatków i bilans środków finansowych zebranych w ramach składek na Radę 

Rodziców w roku szkolnym 20122/23. 

a) omówienie wydatków 

b) bieżący stan środków finansowych na starcie roku szkolnego 2023/24 

Wszyscy zainteresowani mają prawo do zapoznania się z wydatkowaniem i stanem środków finansowych 

zebranych przez społeczność szkolną w ramach składek na Radę Rodziców. Wszelkie ewentualne uwagi i 

wątpliwości powinny być przedmiotem otwartej i jawnej dyskusji.  

Rada Rodziców uprzejmie prosi o kierowanie pytań związanych z jej działaniami, ze szczególnym naciskiem 

na wydatki, bezpośrednio do osób wchodzących w jej skład oraz odpowiadających za zarządzanie pracami. 

 

2. Wybór składu zarządzającego pracami Rady Rodziców. 

W wyniku głosowania jednogłośnie wybrano skład osób prowadzących działania Rady Rodziców w roku 

szkolnym 2023/24, tj.: 

Józef Osiński – Przewodniczący  

Anna Zalewska–Walczyk – Wiceprzewodnicząca  

Adam Gajewski – Skarbnik  

Michał Kraszewski – Sekretarz 

 

Panel informacyjno-dyskusyjny prowadzony przez Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 271 im. 11 

Listopada w Warszawie. 

 

1. Zaopiniowanie dodatkowych dni wolnych od zajęć dydaktycznych: 

W wyniku głosowania Rada Rodziców jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała harmonogram dni wolnych od 

zajęć dydaktycznych.  

 

2. Aktywna Tablica 

Szkoła Podstawowa nr 271 im. 11 Listopada w Warszawie bierze udział w programie MEN polegającym na 

wprowadzaniu rozwiązań edukacyjnych z dziedziny informatyki. Dotyczy on przede wszystkim aktywizacji 

dzieci posiadających aktualne orzeczenia wydawane przez poradnie pedagogiczne. Placówki uczestniczące 

w tym programie otrzymują dofinansowanie w wysokości ok. 30 000 zł na zakup pomocy interaktywnych. 

 

3. Program „Laptop dla Ucznia” 

Szkoła już otrzymała stosowny sprzęt, a obecnie trwają formalności prowadzące do praktycznego wdrożenia 

programu wśród uczniów klas czwartych.  

Dyrektor podkreślił, że decyzja o skorzystaniu z tego programu (pobranie laptopa) należy wyłącznie do 

Rodziców. 

 

4. Wyniki sportowe uczniów Szkoły Podstawowej nr 271 im. 11 Listopada w Warszawie 

Dyrektor przekazał Radzie Rodziców podziękowania za wsparcie dla uczniów biorących udział w zawodach 

sportowych. Jak się dowiedzieliśmy, Nasza Szkoła osiąga najlepsze na Mokotowie wyniki w różnych 

dziedzinach sportu, co niewątpliwie jest powodem do dumy. 

 

5. Egzamin Ósmoklasisty – niepokojące wyniki w ubiegłym roku szkolnym 



Dyskusja o nienajlepszych wynikach ubiegłorocznego egzaminu (jęz. polski – relatywnie lepiej, ale 

matematyka i język obcy zdecydowanie poniżej przeciętnych osiągniętych przez inne szkoły).  

Dyrektor Marek Hampel przedstawił subiektywną diagnozę, zgodnie z którą uczniowie Naszej Szkoły 

osiągają wyniki bardzo dobre lub bardzo słabe, a brakuje takich, których wyniki mogłyby zostać uznane za 

średnie. Stanowisko to nie spotkało się ze zrozumieniem i wywołało dyskusję na forum Rady Rodziców.  

 

6. Przeludnienie szkoły 

Rosnąca ilość uczniów szkoły wobec braku możliwości zwiększenia ilości klas i zaplecza dydaktycznego. Na 

kolejnym zebraniu zostanie przedstawiony bilans stanowiący wyjściowy stan na rok szkolny 2023/24. 

 

7. Uciążliwe sąsiedztwo sklepu monopolowego (alkohol) 

Rosnąca ilość wątpliwych estetycznie i zgubnych dla świadomości uczniów incydentów wywołanych przez 

klientów korzystających z całodobowego sklepu z alkoholem. Dyrekcja namawia świadków tego typu 

ekscesów do bezpośredniego informowania stosownych służb (policja, straż miejska). 

 

8. Papierosy wśród uczniów 

Palący (dosłownie i w przenośni) problem papierosów - tradycyjnych i elektronicznych - wśród uczniów 

naszej Szkoły. Dyrekcja prosi o konstruktywne uświadamianie dzieciom skutków sięgania po tego typu 

używki. 

 

9. Dewastacja toalet i sprzętu sanitarnego 

Elementy instalacji, zamki, drzwi czy środki czystości stanowiące wyposażenie toalet szkolnych są 

systematycznie dewastowane. Dyrektor Marek Hampel określił to zjawisko jako „plagę naszej szkoły” i 

zaapelował o rozmowy uświadamiające dzieciom konsekwencje takiego zachowania dla nich i reszty 

społeczności szkolnej.  

 

10. Niezabezpieczone schody – interwencja  

Sanepid (Państwowa Inspekcja Sanitarna) uznał za niebezpieczne (nieodpowiednio zabezpieczone) otwarte 

przestrzenie między barierkami schodów łączących kolejne piętra szkoły. Dyrekcja zleciła już wykonanie 

stosownych prac. Będą one realizowane do końca października w weekendy – tak, aby w dni powszednie 

nie zakłócać właściwego rytmu funkcjonowania szkoły. 

 

11. Uchwalenie Programu wychowawczo-profilaktycznego szkoły 

W wyniku głosowania Rada Rodziców uchwaliła przedmiotowy program. Wyniki głosowania: 

- 19 osób - tak 

- 2 osoby – wstrzymały się od głosu 

 

Panel informacyjno-dyskusyjny prowadzony przez Prezydium Rady Rodziców. 

 

1. Wybór Komisji Rewizyjnej 

W wyniku głosowania Rada Rodziców jednogłośnie przedłużyła kadencję wybranej w ubiegłym roku Komisji 

Rewizyjnej: 

 

Marta Bujnik 

Mirosława Błażewicz 

 

2. Projekt Regulaminu Rady Rodziców 

Przewodniczący Rady Rodziców – Józef Osiński – przekazał zebranym projekt zmian. Członkowie Rady 

Rodziców, po lekturze tego dokumentu, zaopiniują jego treść oraz zgłoszą ewentualne uwagi lub zmiany. 

 

3. Statut Szkoły 

Trwa dyskusja na temat regulacji stanowiących Status Szkoły. Do owych prac włączyło się Prezydium Rady 

Rodziców, które czynnie współpracuje z Radą Pedagogiczną. Trwają prace związane m.in. z metodyką i 

systemem oceniania prac uczniów oraz poprawiania niesatysfakcjonujących ocen. 

 

 



4. Składki na Radę Rodziców – deklaracje i wpłacanie składek 

Rada Rodziców poddała pod dyskusję obecną formułę zbierania składek (deklaracja = wpłata). W wyniku 

głosowania została utrzymana obecna metodyka, o której zachowanie prosimy zarówno rodziców, jak i 

nauczycieli, którzy na zebraniach klasowych nierzadko wspólnie poruszają tę kwestię. Wynik głosowania: 

- 20 osób - tak 

- 2 osoby – przeciw 

 

5. Zespoły robocze 

Na wniosek Prezydium Rady Rodziców zdecydowano o powołaniu zespołów roboczych, które będą 

zajmowały się przygotowaniami i realizacją określonych zadań. Pierwszą inicjatywą tego typu będzie 

zbieranie pomysłów dotyczących programów edukacyjnych oferowanych przez różnego rodzaju placówki, 

urzędy czy fundacje. W najbliższym czasie Rada Rodziców uruchomi skrzynkę mailową, na którą tego typu 

pomysły i informacje powinny być wysyłane (o co niniejszym Rada Rodziców uprzejmie prosi). 

 

6. Bal Ósmoklasisty – wsparcie Rady Rodziców 

Prezydium Rady Rodziców zadeklarowało wsparcie w organizacji zbliżającego się Balu Ósmoklasisty 

2023/24 w zakresie (i wysokości - wsparcie finanse) co najmniej równym temu, jakie zostało udzielone w 

ubiegłym roku szkolnym.    

 

7. Kolejne zebrania Rady Rodziców 

Rada Rodziców ustaliła następujący terminarz kolejnych zebrań – 12.10., 9.11., 14.12. (zawsze o godz. 

18.00). 

 

 

Protokół sporządził 

Michał Kraszewski  

(Sekretarz Rady Rodziców) 

 

 


